
        

           projekt 

PROTOKÓŁ NR XII/2019 

Z XII SESJI RADY GMINY WIELISZEW  

z dnia 29 listopada 2019 roku 

  Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew - Pan Marcin 

Fabisiak.  

O godz. 10.00 w  Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie  Przewodniczący 

Rady Gminy rozpoczął obrady XII sesji Rady Gminy Wieliszew VIII kadencji.  

Przewodniczący Rady Gminy przywitał zebranych, stwierdził kworum, a tym samym 

prawomocność podejmowanych uchwał. Na obradach obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że obrady Rady Gminy są nagrywane   

i transmitowane. Poprosił zebranych, którzy będą zabierali głos podczas obrad, aby stosowali 

się do wymogów Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są propozycje zmian do porządku 

obrad. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktu: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

funkcyjnego, motywacyjnego oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach  

i szkołach prowadzonych przez Gminę Wieliszew. Poinformował, że do projektu WPF i zmiany 

uchwały budżetowej przygotowano autopoprawkę. 

 Radna Renata Gostkowska Maczuga poprosiła o zmianę kolejności rozpatrywanych 

punktów. Zaproponowała, aby punkt: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, zrealizować w punkcie 3 porządku obrad. 

 Porządek posiedzenia, po zmianie przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 24 października 2019 r.  

5. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2019 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości na 2020 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  

w sprawie uchwalenia statutu Gminy Wieliszew. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego programu wspierania 

rodziny w Gminie Wieliszew na lata 2019-2021”. 



13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Wieliszew. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2020 rok. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/87/2015 Rady Gminy 

Wieliszew z dnia 30 czerwca 2015 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew,  

gm. Wieliszew (w rejonie ul. Modlińskiej i ul. Wiśniowej). 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad. 2 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Pani Renata Gostkowska-Maczuga, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wyjaśniła, iż petycja dotyczyła budowy remizy w Wieliszewie wraz z Centrum Społeczno-

Kulturalnym. Została złożona przez OSP Wieliszew i poparta kilkoma tysiącami podpisów 

mieszkańców Gminy. Komisja jednogłośnie uznała ją zasadną.  

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń. 

 

Pan Łukasz Miętek podziękował zebranym za jednomyślność w sprawie budowy remizy OSP 

w Wieliszewie 

Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew zwrócił uwagę na potrzebę pochylenia się nad 

budżetem i znalezienia środków niezbędnych na budowę. Poprosił radnych o ustalenie, iż to 

jest priorytet inwestycyjny. 

Sale obrad opuściła pani Renata Gostkowska-Maczuga. 

ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 24 października 2019 r. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 24 



października 2019 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

 

Ad. 5. Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew przedstawił   informację o działalności 

w okresie międzysesyjnym. /informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Edwin Zezoń zapytał, czy toczyły się jakieś istotne rozmowy z inwestorami, którzy chcą 

zainwestować na terenie Gminy i czy odbyły się spotkania w sprawie pozyskania środków 

zewnętrznych.  

Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew wyjaśnił, iż takich spotkań jest bardzo wiele. 

Natomiast, jeżeli chodzi o spotkania w sprawie pozyskiwania środków unijnych, to środki 

pozyskuje się poprzez złożenie wniosków a nie prowadzi się na ich temat rozmowy. 

Jeżeli są oczekiwania co do takich informacji,  bardzo chętnie będzie je przedstawiał. 

 

Ad.6. Pan Marcin Fabisiak, Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił sprawozdanie o 

działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. 7. Pan Paweł Kownacki, Wójt Gminy Wieliszew przedstawił  informację o wniesionych 

interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach. Poinformował 

zebranych, iż wpłynęła interpelacja Pana radnego Edwina Zezonia. 

Pan Wójt odczytał pismo radnego oraz treść przygotowanej odpowiedzi. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

poinformował zebranych, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, przy jednym 

członku Komisji wstrzymującym się i jednym nieobecnym. 

Pani Magdalena Dobrowolska, Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż autopoprawka dotyczy 

zabezpieczenia kwoty dotacji 90 000 zł na opiekę żłobkową  nad dziećmi do lat 3 na terenie 

Gminy oraz zwiększenia środków w kwocie 30 00 zł na zakup samochodu dostawczego dla 

pracowników brygady porządkowej.  

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Grażyna 

Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) 

Renata Gostkowska-Maczuga 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2019 rok. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

poinformował zebranych iż Komisja jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

(przy jednym członku nieobecnym). 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Grażyna 

Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) 

Renata Gostkowska-Maczuga 

 

O godz. 11.00 Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew Pan Marcin Fabisiak zarządził 

przerwę w obradach w celach konsultacyjnych. 

Obrady Rady Gminy zostały wznowione o godz. 11.25 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2020 rok. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

poinformował zebranych iż Komisja jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

(przy jednym członku nieobecnym). 

Pani Krystyna Wesołowska zaproponowała, aby w projekcie uchwały dokonać następujących 

zmian: w par. 1  pkt. C zmienić stawkę z kwoty 0,34/m2 pow. Na 0,36/m2 pow. a w pkt. E 

zmienić brzmienie na  „pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 7,60 zł od 1 m2 

powierzchni użytkowej, z wyjątkiem: - budynków gospodarczych, dla których stawka wynosi 

– 3,95 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej; - garaży dla których stawka wynosi – 5,00 zł od 1 

m2 powierzchni użytkowe”. Pani radna wyjaśniła, iż celem zmiany jest utrzymanie ulgi na 

garaże wolnostojące, przy jednoczesnym wzroście stawki z tego tytułu ale nie na poziomie 

zaproponowanym w projekcie uchwały. 

Pan Paweł Kownacki wyjaśnił, iż w tej sytuacji należy uszczegółowić zmianę. Bonifikata 

dotyczyła bowiem zarówno budynków gospodarczych, jak i garaży. Zmiana stawki więc 



będzie dotyczyła obu pozycji a intencją jest wprowadzenie bonifikaty dla użytkowników 

garaży wolnostojących. Zaproponował, aby wprowadzić zapis „za wyjątkiem budynków 

gospodarczych, dla których stawka wynosi 3,95/m2 pow. użytkowej i za wyjątkiem garaży, 

dla których stawka wynosi 5 zł/m2 pow. użytkowej”. 

Pan Łukasz Miętek stwierdził, iż w związku z trudnymi czasami ulgi powinny być 

minimalizowane, zwłaszcza że w innych gminach albo ich nie ma albo funkcjonują na bardzo 

niskim poziomie. 

Zapytał Panią kierownik Referatu Podatków, jak wygląda klasyfikacja budynków 

gospodarczo-garażowych. Pani Magdalena Szczepankowska wyjaśniła, iż w ewidencji 

budynków nie istnieje takie pojęcie. Może to być albo budynek gospodarczy albo transportu i 

łączności, czyli de facto garaż bądź też budynek inny niemieszkalny.  

Pani kierownik stwierdziła, iż obowiązująca w Gminie ulga wprowadza zamęt i powoduje 

trochę niesprawiedliwości. Czasem bowiem ciężko jest wytłumaczyć podatnikowi, dlaczego 

stosowana jest dana stawka. Dlatego, powinno się trzymać określeń funkcjonujących w 

ewidencji budynków. 

Pan Edwin Zezoń zgodził się ze stanowiskiem p. Łukasz Miętka. Podkreślił, iż przy obecnych 

problemach oświatowych, związanych z infrastrukturą, Gminy nie stać na stosowanie dużych 

ulg podatkowych. Gmina jest jedyna gminą w Powiecie Legionowskim, która udziela takiej 

bonifikaty. Zadłużenie rośnie i to nie z powodu niegospodarności ale szybkiego rozwoju 

Gminy, w której potrzeba coraz więcej inwestycji. 

Pan Artur Mietek zwrócił uwagę, iż w Gminie Wieliszew jest dużo osób starszych, którzy 

utracili uprzywilejowany status rolnika a nadal mają we władaniu budynki, które nie są objęte 

ulga. Jego zdaniem osób tych nie będzie stać na ponoszenie takich obciążeń.  

Zapytał, czy jest możliwość uruchomienia takiego mechanizmu, tak aby te osoby objąć 

jednak ulgą.  

Pani Krystyna Wesołowska podkreśliła, iż dobrze rozumie konieczność podwyższania 

podatków, jednak chodzi jej o to aby to było robione stopniowo. 

Pan Paweł Kownacki zaproponował aby w propozycji pani radnej utrzymać rozbicie na dwie 

pozycje w pkt. e,  a jednocześnie zaproponowaną w pkt. c stawkę 0,36 zł m/2 pow. użytkowej 

obniżyć do kwoty 0,35zł m/2, co spowoduje zbilansowanie się oczekiwanych przychodów.  

Pan Jan Sołtys podkreślił, iż podobnie jak Pani Krystyna Wesołowska jest zwolennikiem 

sukcesywnego podnoszenia podatków. Zwrócił uwagę na problem starej zabudowy w 

funkcjonujących kiedyś małych gospodarstwach. Budynki, które pozostały nie mają żadnej 

wartości, nie są nawet postawione  fundamentach a mają generować dość duże obciążenia dla 

ludzi, którzy nie są w stanie ich ponieść.  

Pani Krystyna Wesołowska wycofała swój wniosek i zgodziła się na jego modyfikację, w 

treści zaproponowanej przez Pana Wójta. 

Pan Edwin Zezoń stwierdził, iż wniosek zaopiniowany przez Komisję Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego jest wnioskiem najdalej idącym i w związku z tym 

powinien być przegłosowany w pierwszej kolejności.  

W związku z zaistniałymi wątpliwościami, co do możliwości wprowadzenia zmian po 

zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisje, Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, iż 

rekomendacja Komisji nie jest wiążąca, gdyż to Rada Gminy jest władna do podejmowania 

ostatecznej decyzji. 

Radca prawny, pani Agnieszka Wolińska potwierdziła, iż w pierwszej kolejności powinien 

być głosowany wniosek pani Krystyny Wesołowskiej, który jest jedynym złożonym w tej 

sprawie wnioskiem do projektu uchwały. 

Na salę przybyła pani Renata Gostkowska-Maczuga. 

O godz. 12.05  pan Marcin Fabisiak, Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w 

obradach. 



Obrady wznowiono o godz.12.30. 

Głosowano wniosek w sprawie: zmiany w § 1 pkt 1 lit. c projektu uchwały polegającej na 

zwiększeniu stawki podatku z kwoty 0,34 zł od 1 m2 powierzchni, na kwotę 0,35 zł od 1 m2 

powierzchni oraz zmiany w § 1 pkt 2 lit. e na następujące brzmienie: „e) pozostałych, w tym 

zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego – 7,60 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, z wyjątkiem: - 

budynków gospodarczych, dla których stawka wynosi – 3,95 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej; - garaży dla których stawka wynosi – 5,00 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej:”  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bieńkowski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

PRZECIW (1) 

Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Rafał Donarski, Jacek Kuciński, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2020 rok z uwzględnieniem wprowadzonych zmian.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Bieńkowski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna 

Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Rafał Donarski, Jacek Kuciński, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie uchwalenia statutu Gminy Wieliszew. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

poinformował zebranych iż Komisja jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

(przy jednym członku nieobecnym). 

 

Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

uchwalenia statutu Gminy Wieliszew.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego programu 

wspierania rodziny w Gminie Wieliszew na lata 2019-2021”. 

Projektem zajmowały się połączone komisje: Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Ekologii oraz Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

Pani Grażyna Kwiatkowska, przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Ekologii poinformowała zebranych, iż obie komisje jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego programu 

wspierania rodziny w Gminie Wieliszew na lata 2019-2021”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

 

Ad.13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wieliszew. 

 

Pani Grażyna Kwiatkowska, przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Ekologii poinformowała zebranych, iż Komisja jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Wieliszew.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 



pożytku publicznego na 2020 rok. 

 

Pan Artur Miętek, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformował 

zebranych, iż Komisja jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/87/2015 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 30 czerwca 2015 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew, gm. 

Wieliszew (w rejonie ul. Modlińskiej i ul. Wiśniowej). 

 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

poinformował zebranych iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy jednym 

członku nieobecnym). 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/87/2015 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 30 czerwca 2015 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew, gm. 

Wieliszew (w rejonie ul. Modlińskiej i ul. Wiśniowej).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

 

16. Wolne wnioski i informacje. 

Pan Paweł Kownacki poinformował zebranych o wykryciu bakterii coli w ujęciu wody w  

szkole w Komornicy oraz o podjętych  w tym zakresie krokach zaradczych. 

 

Ad. 17.  O godz. 13.40 Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady sesji. 

 

 



Przewodniczący 

Rada Gminy Wieliszew 

  

 

Przygotował(a): Angelika Pasek-Gilarska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


